

6/10日(星期六)桃園校區 105 學年度畢業典禮桃園客運學生專車發車須知

一、到校專車(下午場)

- (一) 10:50 劍潭捷運站 1 號出口→11:10 經塔城街(北門捷運站 1 號出口)→桃園校區。
- (二) 11:00 菜寮沿途各站→桃園校區。
- (三) 11:30 迴龍捷運站 1 號出口→龍華科大→桃園校區。
- (四) 11:30 統領百貨(中華路側)→桃園校區。(直達車)
- (五) 11:50 統領百貨(中華路側)→桃園校區。(直達車)

二、到校專車(晚間場)

- (一) 15:20 經劍潭捷運站 1 號出口→15:40 經塔城街(北門捷運站 1 號出口)→桃園校區。
- (二) 15:30 菜寮沿途各站→桃園校區。
- (三) 16:00 迴龍捷運站 1 號出口→龍華科大→桃園校區。
- (四) 16:00 統領百貨(中華路側)→桃園校區。(直達車)
- (五) 16:20 統領百貨(中華路側)→桃園校區。(直達車)

一、返家專車(下午場)

- (一) 16:30 郵政代辦所前→塔城街(北門捷運站)→劍潭捷運站。
- (二) 16:30 郵政代辦所前→往菜寮各站→塔城街(北門捷運站)。
- (三) 16:30 郵政代辦所前→龍華科大→迴龍捷運站。
- (四) 16:30 校內 137 各站站牌→桃園火車站。(直達車)
- (五) 16:45 校內 137 各站站牌→桃園火車站。(直達車)

二、返家專車(晚間場)

- (一) 20:50 郵政代辦所前→塔城街(北門捷運站)→劍潭捷運站。
- (二) 20:50 郵政代辦所前→往菜寮各站→塔城街(北門捷運站)。
- (三) 20:50 郵政代辦所前→龍華科大→迴龍捷運站。
- (四) 20:40 校內 137 各站站牌→桃園火車站。(直達車)
- (五) 21:00 校內 137 各站站牌→桃園火車站。(直達車)

*【註】

- 1、每時段實施 1 車次，若有站位敬請見諒，無額外加班車。
- 2、137 路公車(非直達車)皆正常行駛，若有疑問請撥桃園公車站(03)361-8365。
- 3、如欲班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題請電桃園站(03)362-5100、(03)363-1060;總務組(03)350-7001 轉 3120 黃組長、3732 吳惠子老師，敬請提前五分鐘候車。

桃園行政處總務組：吳惠子敬上 分機 3732

Saturday, June 10, Notification on Student Transportation for 2016-17 AY Graduation Ceremony on Taoyuan Campus

一、Transportation to MCU Taoyuan Campus (for Afternoon Graduation Ceremony)

(一) 10:50 Exit 1 of MRT Jian-Tan Station → 11:10 stops at Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station)

→ Taoyuan Campus

(二) 11:00 All bus stops from Cailiao → Taoyuan Campus

(三) 11:30 Huilong MRT Station Exit 1 → Lunghwa University of Science and Technology → Taoyuan Campus

(四) 11:30 Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) → Taoyuan Campus (Direct Bus)

(五) 11:50 Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) → Taoyuan Campus (Direct Bus)

二、Transportation to MCU Taoyuan Campus (for Evening Graduation Ceremony)

(一) 15:20 Exit 1 of MRT Jian-Tan Station → 15:40 stops at Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station)

→ Taoyuan Campus

(二) 15:30 All bus stops from Cailiao → Taoyuan Campus

(三) 16:00 Huilong MRT Station Exit 1 → Lunghwa University of Science and Technology → Taoyuan Campus

(四) 16:00 Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) → Taoyuan Campus (Direct Bus)

(五) 16:20 Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) → Taoyuan Campus (Direct Bus)

一、Transportation to Taipei (for Afternoon Graduation Ceremony)

(一) 16:30 On-campus Post Office → Stops at Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station) → MRT Jiantan Station

(二) 16:30 On-campus Post Office → all bus stops to Cailiao → Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station)

(三) 16:30 On-campus Post Office → Lunghwa University of Science and Technology → Huilong MRT Station

(四) 16:30 On-campus No. 137 Bus Stops → Taoyuan Train Station (Direct Bus)

(五) 16:45 On-campus No. 137 Bus Stops → Taoyuan Train Station (Direct Bus)

二、Transportation to Taipei (for Evening Graduation Ceremony)

(一) 20:50 On-campus Post Office → Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station) → MRT Jiantan Station

(二) 20:50 On-campus Post Office → all bus stops to Cailiao → Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station)

(三) 20:50 On-campus Post Office → Lunghwa University of Science and Technology → Huilong MRT Station

(四) 20:40 On-campus No. 137 Bus Stops → Taoyuan Train Station (Direct Bus)

(五) 21:00 On-campus No. 137 Bus Stops → Taoyuan Train Station (Direct Bus)

* 【Notes】

1、One bus is arranged at a time; there are no extra vehicles at any of the scheduled times. Please understand if

some passengers have to stand.

2、Bus No. 137 (non-direct bus) are as scheduled. For any questions, please contact Taoyuan Private Passenger Bus at (03)361-8365.

3、If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact Taoyuan Bus Station at (03)362-5100, (03)363-1060; or Taoyuan General Affairs Section at (03)350-7001 Ext. 3120.
General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Zi Ext: 3732